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پولادگر: اندازه تواقعات ورزشکاران در شأن دولت نیست

کمیل قاسمی: قهرمانی در جام جهانی نسبت به سال های قبل سخت تر است

معتقد  ژاپن  آسیایی  مسابقات  ژیمناستیک  چهارم  مقام  دارنده 
به  اول  این رشته نمی توان در درجه  با وجود مشکلات در  است که 
موجود  مشکلات  مورد  در  خناری نژاد  کرد.هادی  توجه  ژیمناستیک 
رها  ژیمناستیک  که  است  سالی  داشت: چند  اظهار  ژیمناستیک  در 
برسد  چه  نداریم،  بزرگسالان  ملی  تیم  حاضر  حال  در  است.  شده 
اگر  تا  باشند  ایران  ژیمناستیک  امید  بخواهند  که  پایه   تیم های  به 
هادی خناری نژاد ژیمناستیک را کنار گذاشت آن ها پشتوانه ای برای 
کسب  رقابت های  به  اعزام  قول  اینکه  بیان  با  باشند.او  ژیمناستیک 
سهمیه المپیک داده شده بود، گفت: وزارت ورزش به سال المپیک 
که می رسد ژیمناست ها را برای کسب سهمیه المپیک اعزام نمی کند. 
کسب  بازی های  آخرین  به  اعزام  قول  که  وجودی  با  نیز  فدراسیون 
سهمیه المپیک را داده بود ولی کسی را اعزام نکرد.کاپیتان تیم ملی 
برای  تمرینی  نه  و  اردویی  نه  حاضر  درحال  داد:  ادامه  ژیمناستیک 
ژیمناست ها وجود دارد. حتی کسی از ژیمناست ها نمی پرسد در چه 
حالی هستند و چه برنامه ای دارند. پول زیادی از محل بیت المال خرج 
ژیمناست ها شده که به اینجا رسیده اند و اکنون زمان آن رسیده که 
تصمیم گیری  یک  با  ولی  شود،  گرفته  نتیجه ای  ژیمناست ها  این  از 
اشتباه در فدراسیون خیلی راحت همه چیز رها می شود.خناری نژاد 
برنامه های آینده خود در ژیمناستیک را این گونه بیان کرد: در حال 
حاضر اولین مسابقه ای که در برنامه خود دارم رقابت های مجارستان 
است. با شرایطی که در فدراسیون شاهد هستیم و در تقویم فدراسیون 
تنها یک رقابت آسیایی بود که آن هم به دلیل المپیک لغو شد، باید 
با هزینه شخصی در این رقابت حاضر شوم. من منتظرم تا در پنج ماه 
آینده اسپانسری پیدا کنم و با هزینه شخصی به این رقابت اعزام شوم. 

اکنون فقط به تمرینات بدنسازی و وزن کم کردن مشغول هستم، تا 
به شرایط  آینده  تا هفته  و  پیدا کنم  را  تمرینات  آمادگی حضور در 
تمرینی باز گردم. من خود را برای مسابقات مجارستان آماده خواهم 
که  است  گونه ای  به  ژیمناستیک  کنونی  شرایط  وی  گفته ی  کرد.به 
تصریح  این باره  در  او  دانست.  ورزش  را  خود  اصلی  هدف  نمی توان 
کرد: شرایط اردویی تیم ملی با شرایط تمرینی فردی متفاوت است. 
ما که قرار است حرفه ای تر تمرین کنیم باید صبح و بعدازظهر تمرین 
کنیم. ولی در این رشته شرایط به گونه ای نیست که بتوانیم از همه ی 
زندگی خود بزنیم. فردی قهرمان المپیک می شود که از لحاظ مالی 
ولی  را کسب  کند.  المپیک  مدال  تا در شرایط مطلوب  باشد  تامین 
درجه  در  دانشگاه  مخارج  و  درآمد  کسب  به  باید  ما  رشته  این  در 
اول اهمیت دهیم و بعد در درجه دوم به ژیمناستیک فکر کنیم. در 
صورتی که باید در درجه اول هدف من ژیمناستیک باشد.او با بیان 
اینکه مشخص نیست شرایط فدراسیون چگونه خواهد شد ادامه داد: 

مشکلات در این رشته فراوان است، اکنون که فدراسیون در بحبوحه 
چند  و  داشتم  فعالیت  رشته  این  در  سال  این همه  است،  انتخابات 
سالی نیز عنوان کاپیتان تیم ملی را عهده دار بودم ولی نمی دانم چه 
انتخابات دور قبل در مجمعی که تشکیل شد  پیش خواهد آمد. در 
از من دعوت نشد و فقط کادر خود را دعوت کرده بودند.دارنده مقام 
چهارم مسابقات آسیایی هیروشیمای ژاپن در ادامه گفت: مدال هم 
مدال  این  اگر  نیفتاد.  زندگی ام  و  من  برای  اتفاقی  هیچ  ولی  گرفتم 
تیم  بود.عضو  متفاوت  در کشور دیگری کسب می شد شرایط خیلی 
ملی ژیمناستیک گفت: مشکلات ژیمناستیک سبب شد پنج سال این 
رشته به خواب رود هرچند که در این مدت مدال هایی هم کسب شد. 
یک مدال توسط من در مسابقات ژاپن کسب شد که خود با هزینه 
شخصی به این رقابت ها رفتم. دیگر مدال توسط آقای کیخایی کسب 
شد که او هم با هزینه هیات به مسابقات رفته بود. همچنین یک مقام 
سومی هم در مسابقات آسیایی بدست آمد. اما نمی دانم وزارت ورزش 
منتظر چیست، که حاضر نیست ریالی برای ژیمناستیک ایران خرج 
دارد.خناری نژاد  ژیمناست ها  از  انتظار کسب چندین مدال  ولی  کند 
در پایان سخنانش توضیح داد: ایران می خواهد بدون هیچ هزینه ای 
مدال کسب کند. این انتظار کمی دور از حرف های کارشناسی است. 
را  خود  لیگ  که  است  این  خاطر  به  شده  موفق  اکنون  که  والیبال 
ژیمناستیک  اما  کرد  تزریق  رشته  این  به  را  مالی  منابع  داد،  سامان 
که چندسالی است لیگ ندارد، به مانند فوتبال هم رسانه ای نیست 
و پخش تلویزیونی ندارد، احتمال آسیب آن زیاد و منبع درآمدی که 
از آن حاصل می شود پایین است، بنابراین نمی توان انتظار داشت که 

ژیمناست ها در این رشته خود هزینه کنند و مدال آور باشند.

رئیس فدراسیون تکواندو گفت : شرایط دولت 
را می دانیم اما واقعا اندازه انتظاری و خواسته ای که 
ما داریم در شأن دولت نیست.پولادگر که در مراسم 
و  ورزش  وزیر  و  جمهور  رئیس  اول  معاون  دیدار 
جوانان و دیگر مسئولان ورزشی کشور با ورزشکاران 
المپیکی و پارالمپیکی حضور یافته بود در جریان 
این بازدید اظهار داشت: خیلی خوشحالم که آقای 
خانواده های  و  ورزشی ها  جمع  در  را  جهانگیری 
المپیکی ها می بینیم. ما خیلی زودتر مشتاق زیارت 
ایشان بودیم. شاید چند ماه پیش منتظر بودیم و 

می کنم  فکر  است.  الان حرف های مان عوض شده 
المپیک  بازی های  موضوع  اهمیت  به  دولت  توجه 
جلب شده و می دانیم این برای دولت محترم مهم 
جمع  در  جهانگیری  آقای  حضور  با  این  و  است 
بسیار  المپیک  موضوع  ثابت می کند که  ورزشی ها 
ادامه  در  تکواندو  فدراسیون  رئیس  است.  مهم 
آقای  گفت:  جمهور  رئیس  اول  معاون  به  خطاب 
جهانگیری حق بدهید به ما که بگوییم هنوز توجه 
به المپیک در ایران به صورت کامل اتفاق نیفتاده 
نشانه ای  هنوز  بگوییم  که  بدهید  ما حق  به  است. 

رقابت های  آغاز  به  ماه   2 ندارد.  وجود  توجه  از 
حساس  خیلی  روزها  این  و  مانده  زمان  المپیک 
و  می رود  دست  از  نشود  توجه  آن  به  اگر  و  است 
بعدها نمی شود این روزها را جبران کرد. با این که 
در تعداد کسب سهمیه های المپیک کاروان ورزشی 
از  توقعات همچنان  اما  ایران رکورد شکسته است 
کشور  قبلی  المپیک  در  است.  زیاد  محترم  دولت 
رکورددار شد  پیش  و 4 سال  مدال گرفت  ما 12 
و حال امیدواریم که با توجه به این که این روزها 
رکوردها شکسته می شود در ریو هم رکورد کسب 

مدال ها شکسته شود. توقعات قهرمانان محجوب ما 
خیلی کم است ورزشکاران ما هنوز بابت افتخارات 
سال 94 جوایز دریافت نکرده اند ما شرایط دولت را 
و خواسته ای که  انتظاری  اندازه  واقعاً  اما  می دانیم 
ما داریم در شأن دولت نیست. وی در پایان گفت: 
نشانه های خوبی است که کاروان ورزشی ایران در 
المپیک ریو خوش بدرخشد و یکی از این نشانه ها 
انشا  است.  رمضان  مبارک  ماه  از  ورزشکاران  عبور 
الله 2 ماه دیگر افتخاراتی در شأن کشورمان کسب 

کنیم.

این که آزادکاران  به  با اشاره  آزاد  سنگین وزن تیم  ملی کشتی 
تیم  ملی در شرایط خوبی به سر می برند، گفت: امیدوارم که بتوانیم بار 
دیگر عنوان قهرمانی جا م جها نی را از آن خود کنیم.کمیل قاسمی درباره 
آخرین وضعیت تمرین تیم  ملی کشتی آزاد برای حضور در ر قا بت های 
جا م جها نی آمریکا، اظها ر کرد: خدا را شکر تمامی نفرات تیم  ملی در 
شرایط خوبی به سر می برند و تمرینات منظم و پر فشاری را طی چند 
ماه گذشته پشت سر گذاشته اند. تقریبا همه نفرات از لحاظ آمادگی در 
یک سطح قرار دارند و امیدوارم که بتوانیم در جا م جها نی آمریکا به 
بهترین نتایج دست یابیم.آزادکار سنگین وزن تیم  ملی درباره احتمال 
دستیابی ایران به پنجمین قهرمانی پیاپی در این ر قا بت ها، خاطر  نشان 

کرد: با توجه به این که تنها دو ماه زمان باقی  مانده تا المپیک هدف 
اصلی کادرفنی ارزیابی نفرات و همچنین حریفانمان در این مسابقات 
است. البته به دنبال کسب بهترین نتیجه  و رسیدن به عنوان قهرمانی 
نیز هستیم. به اعتقاد من شرایط نسبت به سال های گذشته مقداری 
سخت است و تیم های شرکت کننده از جمله آمریکا نیز با ترکیب خوبی 
در این مسابقات حضور دارد. البته ما سه سال موفق شدیم در خاک 
آمریکا این کشور را شکست دهیم و بر بام دنیا قرار بگیریم. امسال نیز 
تمام سعی خود را خواهیم کرد تا به پنجمین عنوان قهرمانی برسیم، اما 
کشتی ورزش سخت و بی رکوردی است و ممکن است هر اتفاقی در آن 
رخ دهد. امیدوارم مشکل خاصی پیش نیاید و تیم  ملی به یک قهرمانی 

با ارزش دیگر دست یابد.دارنده مدال برنز المپیک درباره آخرین وضعیت 
خود نیز خاطر  نشان کرد: از ناحیه کمر و زانو آسیب دیدگی  جزئی دارم، 
اما امیدوارم که مشکل خاصی پیش نیاید و بتوانم روی تشک خوب 
کشتی بگیرم. هدف من حضور موفق در المپیک است و امیدوارم که 
با تایید کادرفنی بتوانم دوبنده ایران را در این مسابقات بر تن کنم و 
بار دیگر برای کشورم افتخار آفرین باشم.وی در پایان درباره حضور در 
مسابقات ارمنستان و برای مشخص شدن نفر نهایی وزن 125 کیلوگرم 
در  از جا م جها نی  بعد  است  قرار  کرد:  عنوان  المپیک،  ر قا بت های  در 
تورنمنت ارمنستان شرکت کنم. ان شا ء الله بتوانم در این مسابقات نیز به 

خوبی کشتی بگیرم و قابلیت هایم را به نمایش بگذارم.

آغاز مذاکرات چلسی و موراتا
باشگاه  که  شد  مدعی  تلگراف  روزنامه 
برای  را  موراتا  آلوارو  با  خود  مذاکرات  چلسی، 
فصل آینده آغاز کرده است.مهاجم اسپانیایی در 
کنار لوکاکو در صدر لیست خرید استمفورد بریج 
قرار دارد و گفته می شود آبی های لندنی به دنبال 
برای  بود.هر گونه مذاکره  جذب هر دو خواهند 
جذب موراتا باید از طریق رئال مادرید انجام شود 
بند  از  دارند  قصد  سپیدپوشان  می شود  گفته  و 
قرارداد مهاجم سابق خود استفاده کرده و با 30 
میلیون یورو او را به برنابئو بازگردانند و به قیمت 
علاقه  ابراز  با  بفروشند.  دیگر  تیمی  به  بالاتری 
چند روز گذشته موراتا به لیگ برتر، حال چلسی 
شانس خوبی خواهد داشت تا ستاره فصل یووه 

را به خدمت بگیرد.

 
مورینیو به دنبال جذب ماتیچ برای 

یونایتد
مشهور  ژورنالیست  مارزیو،  دی  جیانلوکا 
قصد  منچستریونایتد  که  شد  مدعی  ایتالیایی 
به خدمت  را  چلسی  هافبک  ماتیچ،  نمانیا  دارد 
 2014-15 فصل  در  صرب  وهافبک  بگیرد 
مورینیو  هدایت  تحت  ای  فوق العاده  عملکرد 
آقای  به همراه  را  برتر  لیگ  داشت و موفق شد 
فصل  در  او  حال  این  با  آورد.   دست  به  خاص 
نتوانست  و  نشد  ظاهر  خوب  خیلی  گذشته 
انتظارات را برآورده کند. همچنین در طول فصل 
به  نیمه  دو  بین  در  را  او  اینکه  از  مورینیو پس 
میدان آورد، 15 دقیقه بعد او را بیرون کشید و 
تحقیرش کرد که این موضوع به شدت جنجالی 
دارد  قصد  خاص  آقای  حال،  این  بود.با  شده 
هافبک مستحکم صرب را برای فصل بعد راهی 
اولترافورد کند. دی مارزیو که ژورنالیست بسیار 
معتبری محسوب می شود چنین ادعایی دارد و 

باید دید روند جذب او به کجا خواهد رسید.

 
مارکینیوس: با PSG در مذاکره هستم

مارکینیوس، مدافع پاری سن ژرمن عنوان 
آینده  درباره  باشگاه  با  کرد که در حال مذاکره 
اعتبار  تا 2019  برزیلی  اش است.قرارداد مدافع 
دارد ولی گفته می شود که احتمال جدایی او از 
پاری سن ژرمن برای فصل بعد نیز وجود دارد. 
مشتری اصلی او بارسلوناست و آبی اناریها حدود 
3 فصل است که به دنبال جذب او هستند.  با 
در  فعلا  که  عنوان کرد  برزیلی  مدافع  این حال 
حال مذاکره با باشگاه است که درباره آینده اش 
و  هست  شایعاتی  گفت:«  کند.او  گیری  تصمیم 
من تا 2019 با پاری سن ژرمن قرارداد دارم ولی 
برای من  بررسی هستیم.  و  بحث  در حال  فعلا 
مهم ترین چیز این است که اعتماد باشگاه و مربی 
دیگر چیزها  به  باید  آن  از  باشم. پس  داشته  را 
به همراه  در حال حاضر  کرد.«مارکینیوس  فکر 
و  دارد  آمه ریکا حضور  کوپا  در  برزیل  ملی  تیم 
در اولین دیدار سلسائو که با تساوی 0-0 مقابل 

اکوادور به پایان رسید، فیکس بود.

 
زلاتان: فقط با یک مربی رابطه خوبی 

ندارم
جدیدش  مصاحبه  در  ابراهیموویچ  زلاتان 
گواردیولا  پپ  با  که  کرد  تاکید  دیگر  بار  یک 
از  زلاتان  جدایی  از  ندارد.پس  ای  رابطه حسنه 
پاری سن ژرمن، شایعات در مورد تیم بعدی او 
فراوان است. بسیاری از یونایتد به عنوان مقصد 
ستاره  این  است  قرار  و  کنند  می  یاد  او  آینده 
در  دهد.زلاتان  پایان  ها  زنی  گمانه  به  سوئدی 
که  مربیانی  مورد  در  گاردین  نشریه  با  مصاحبه 
تاکنون با آنها کار کرده است گفت:« از آنچلوتی 
داشتنی  دوست  نیز  مورینیو  و  آید  می  خوشم 
پیرتر  چقدر  هر  آنها  است.  خونسرد  البته  و 
بیشتر  شان  تجربه  شدند.  نیز  خونسردتر  شدند 
تر.  معقولانه  و  تر  جدی  نیز  اظهاراتشان  و  شد 
با همه مربیان پیشینم رابطه خوبی  در مجموع 
سوال  زلاتان  از  نفر.«وقتی  یک  از  غیر  به  دارم 
نفر پپ گواردیولاست،  پرسیده شد که آن یک 
پاسخ داد:« دقیقا.«زلاتان در بارسلونا شاگرد پپ 
بود اما عمر این همکاری تنها یک سال به طول 

انجامید و زلاتان راهی میلان شد.

 
درس عبرت مدیران رئال از فصل 

گذشته
به  نسبت  امسال  تابستان  در  مادرید  رئال 
تابستان گذشته اردوی پیش فصل متفاوت تری 
دور  اولین  جولای،  کرد.15  خواهد  تجربه  را 
تمرینات رئال برای فصل آینده زیر نظر زیدان و 
بازیکنانی که در کوپا آامریکا و یورو 2016 حضور 
نداشتند آغاز خواهد شد. رئالی ها سپس با اضافه 
شدن ملی پوشانشان، راهی اردوی ایلات متحده 
چمپیونزکاپ  تورنمنت  در  بازی  سه  انجام  و 
انجام  از  پس  رئال  بعدی  چالش  شد.  خواهند 
در  برابر سویا  اروپا  نیز سوپرکاپ  بازی  این سه 
تا  ها  رئالی  ترتیب  است.بدین  نروژ  تروندهایم 
پیمود  خواهند  را  کیلومتر   18892 سوپرکاپ، 
پایین  بسیار  رقم  گذشته  فصل  به  نسبت  که 
ابتدا  تابستان گذشته  ها  است. کهکشانی  تری 
چین  راهی  سپس  و  رفتند  استرالیا  اردوی  به 
به  سفر  یک  نیز  اردو  دو  این  از  پس  شدند. 
آلمان و حضور در یک تورنمنت چهارجانبه در 
فصل،  شروع  تا  ها  بود.رئالی  شده  گرفته  نظر 
که  بودند  پیموده  را  کیلومتر   44426 مجموعا 
از  تیم  این  ستارگان  علنی  انتقاد  مساله  این 
پی  در  را  رونالدو  و  راموس  مودریچ،  جمله 
داشت.آنها ادعا کرده بودند که در پیش فصل، 
بیش از تمرین و بازی در حال مسافرت از قاره 
ای به قاره دیگر بودند. این مساله تاثیر منفی 
گذشته  فصل  ابتدای  های  بازی  در  را  خود 
حالت  از  تر  خسته  ها  رئالی  بدن  و  گذاشت 
در  رئال  مدیران  گویا  داد.  می  نشان  معمول 
گذشته  تابستان  اتفاقات  از  امسال  تابستان 
عبرت گرفته و شاهد رئالی شاداب تر و آماده 

تر در فصل آتی خواهیم بود.

نعمتی: هدفم کسب سهمیه ریکرو است
اظهار  با  المپیک  بازی های  پرچمدار 
تیمی  سهمیه  کسب  به  نسبت  امیدواری 
تیم  گفت:  ترکیه  آنتالیا  در  ریکرو  کمانداران 
برای کسب سهمیه شرایط بسیار خوبی دارد و 
با حضور خود در جمع کمانداران  امیدوارم  من 
کنم. فراهم  را  ترکیه  در  سهمیه  کسب  شرایط 
برای  خود  وضعیت  آخرین  درباره  نعمتی  زهرا 
بسیار  شرایط  در  گفت:  ترکیه  آنتالیا  در  حضور 
خوبی  بسیار  شرایط  تیم  و  دارم  قرار  خوبی 
آنتالیای  جهانی  جام  بازی های  در  حضور  برای 
ترکیه دارد.نعمتی افزود: برای موفقیت در کسب 
کارشناسان  باید  ترکیه  آنتالیا  در  تیمی  سهمیه 
نظر بدهند و من می توانم بگویم تیم در شرایط 
بخش  در  هم  امیدوارم  دارد.  قرار  خوبی  بسیار 
زنان و مردان سهمیه را در ترکیه کسب کنیم اما 
فراموش نکنید که کار سختی را پیش رو داریم.
و  ندارد  وجود  مشکلی  هیچ  کرد:  او خاطرنشان 
ما امید زیادی برای کسب سهمیه تیمی در هم 
فقط  داریم. هدف من  بانوان  و  اقایان  در بخش 
حضور موفق در بازی های المپیک و امیدوارم بعد 
از مسابقه های آنتالیا ترکیه به اوج آمادگی برسم 

و به تیم برای کسب سهمیه تیمی کمک کنم.

 
درخشش دونده المپیکی 

در رقابت های آلمان
در  کشورمان  المپیکی  دونده  قاسمی  رضا 
رقابت های نشنال میتینگ کشور آلمان به یک 
یافت.رضا  دست  برنز  مدال  یک  و  طلا  مدال 
هدف  با  که  کشورمان  المپیکی  دونده  قاسمی 
چند  در  شرکت  و  سازی  آماده  اردوی  برپایی 
تورنمنت اروپایی در آلمان به سر می برد؛ عصر 
رقابت  دوره  بیستمین  در  شرکت  با  شنبه  سه 
آلمان  جنا  شهر  در  که  میتینگ  نشنال  های 
برگزار شد، به یک مدال طلا در ماده 100 متر 
و یک مدال برنز در ماده 200 متر دست یافت.
رکورد دار سابق 100 متر کشورمان موفق شد با 
ثبت مان 10.40 ثانیه در دور مقدماتی 100 متر 
فینالیست شود به دور نهایی راه یابد. وی با ثبت 
زمان 10.28 ثانیه در فینال 100 متر این دوره 
بر  و  شد  قهرمان  میتیگ  نشنال  های  رقابت  از 
سکوی نخست ایستاد.قاسمی پس از استراحتی 
کوتاه از فینال دوی 100 متر، در خط استارت 
دوی 200 متر حاضر شد و دررقابتی تنگاتنگ 
 21.12 زمان  ثبت  با  شد  موفق  حریفانش  با 
ثانیه در جایگاه سوم بایستد وصاحب مدال برنز 
حامد  همراه  به  کشورمان  اصفهانی  شود.دونده 
آماده  اردوی  خود  تخصصی  مربی  احمدپور، 
سازی پیش از رقابت های المپیک ریو را با هدف 
ارتقاء سطح آمادگی و کسب سهمیه المپیک در 
ماده 200 متر در کشور آلمان پگیری می کند. 
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پرداخت نشدن قراردادهای سوپر لیگ، 
به کاراته لطمه می زند

مولایی: مشکل خاصی برای پایم پیش نیامده است

بکن بائر: شواینی باید از یونایتد جدا شود

امیر مهدی زاده از پرداخت نشدن قرارداد مالی سال 1393 باشگاه آذر خودرو گله مند است.ملی 
پوش وزن 60- کیلو گرم کاراته مردان ضمن ابراز نارضایتی از عدم پرداخت قرار داد مالی باشگاه آذرخودرو 
تصریح کرد: سال 1393 با حضور چند تن از ملی پوشان با تیم آذرخودرو قرارداد بستیم و در سوپر لیگ 
حضور یافتیم و توانستیم عنوان قهرمانی را برای این باشگاه کسب کنیم ولی متاسفانه حتی یک ریال از 
قرارداد مالی بازیکنان بعد از گذشت دو سال پرداخت نشده است. این موضوع به کاراته و ملی پوشان از 
لحاظ روحی و روانی ضربه وارد کرده است. فدراسیون و مدیران باید این موضوع را دنبال کنند تا فردی به 
خود اجازه ندهد در سوپر لیگ تیم دهد ولی به تعهدات خود عمل نکند.با توجه به اینکه رشته کاراته در 
آستانه المپیکی شدن قرار دارد، مهدی زاده مدعی است که مسئولین وزارت ورزش و کشور باید نگاه خود 
را نسبت به کاراته تغییر دهند و اظهار داشت: با توجه به اینکه کشور های صاحب نام و عنوان در المپیک 
مانند چین، روسیه و آمریکا سرمایه گذاری خود بر روی کاراته را آغاز کرده اند، کشور ما نیز که در کاراته 
از پتانسیل خوبی برخوردار است نباید از این موضوع غافل شود و باید حمایت ها بیشتر شود تا چهار سال 
آینده در المپیک نتیجه خوبی را کسب کنیم.او با بیان اینکه، مسئولین تا به امروز بیان می کردند الویت 
با رشته های المپیکی است ادامه داد: کاراته به المپیک نزدیک شده است باید رسیدگی ها به کاراته بسیار 
بیشتر شود، کاراته ایران بسیار پرقدرت است و توانایی کسب مدال در المپیک را داراست به شرط آنکه 
نگاه مسئولین تغییر کنند.ملی پوش کاراته مردان وضعیت اردو های تیم ملی کاراته را خوب ارزیابی کرد 
و افزود: دو مرحله اردو ی بسیار خوب و با برنامه را پشت سر گذاشته ایم، از امکانات آزادی راضی هستیم. 
پنج ماه تا رقابت های جهانی زمان باقی است، در حال حاضر دوره بدنسازی را طی می کنیم و پس از پایان 
این دوره وارد فاز جدیدی از تمرینات خواهیم شد همه چیز برنامه ریزی شده است، انشالله همین روند 
ادامه پیدا کنند تا نتیجه لازم را در جهانی کسب کنیم.امیر مهدی زاده در خصوص برنامه های تدارکاتی 
تیم ملی اظهار داشت: علاوه بر کاراته وان ترکیه و آلمان دانشجویان جهان را نیز در پیش داریم شرکت در 
این مسابقه بسیار به روند آماده سازی تیم ملی می توانند کمک کنند. مسابقات دانشجویان جهان بسیار 
مهم است و از آن به عنوان جام جهانی کوچک نام می برند. رقابت های تدارکاتی بسیار تاثیرگذار است و 

می توانند کمک کند تا نتیجه ای بهتر از رقابت های جهانی آلمان را در اتریش به دست آوریم.

وزنه بردار فوق سنگین ایران گفت: بنابر تشخیص دکتر نوروزی مشکل خاصی برای پایم پیش نیامده 
و دردم نیز با فیزیوتراپی برطرف می شود.بهادر مولایی درباره تشدید آسیب دیدگی خود بیان کرد: یک روز 
پس از جام فجر خیلی درد داشتم اما الان خدا را شکر بهتر شده است. 10 جلسه فیزیوتراپی دارم، فعلا 
تمرینات بالا تنه را انجام می دهم تا پایم یک مقدار بهتر شود. دکتر نوروزی نیز از وضعیتم راضی است و 
گفت مشکلی پیش نیامده است. فقط چون فشار آوردم دردش بیشتر شده است که با فیزیوتراپی برطرف 
می شود.مولایی در پاسخ به این پرسش که بهتر نبود در جام فجر سنگین کار نمی کرد، تصریح کرد: درست 
است 12 روز تمرین نداشتم و با سه روز تمرین در جام فجر شرکت کردم و شاید مقدار کیلوهای آن به 
گوش هر کسی برسد بگوید سنگین بوده و اشتباه کردم اما برای خودم سبک بود. فقط برای وزنه 249 
کیلوگرم پایم اذیت شد و نتوانستم خیلی خوب وزنه را پرتاب کنم. از طرفی اگر شش حرکت را نمی آمدم 
حرف و حدیث زیاد می شد. حتی بعد از مسابقه نیز به من گفتند »باز وزنه زدم و باختم و دوباره پایم را 
گرفتم« در حالیکه مردم در جریان نیستند یک وزنه بردار زمان مسابقه ممکن است مصدوم باشد.او در مورد 
اینکه تا المپیک می تواند شرایط خود را بهتر کند، گفت: بدنم آماده است زیرا با سه روز تمرین همین که 
به وزنه 249 کیلوگرم حمله کردم یعنی بدنم آمادگی دارد فقط باید یک مقدار پایم خوب شود تا تمریناتم 
را شروع کنم و می خواهم تا رکورد دیگری که از پایان اردوی شمال داریم به رکورد مجموع 440 کیلوگرم 
برسم.او افزود: به احتمال زیاد با سجاد انوشیروانی می توانم به این رکورد برسم. برای المپیک اصلا کار به 
یک ضرب ندارم و به دنبال رقابت نیستم فقط می خواهم سه حرکت را انجام دهم تا در دو ضرب کارم 

راحت تر شود و بهتر بتوانم مانور بدهم.

فرانتس بکن بائر، اسطوره فوتبال آلمان به شواین اشتایگر توصیه کرد که از منچستریونایتد جدا شود.
شواینی در دیدار دوستانه آلمان مقابل مجارستان که با برتری 2-0 ژرمن ها به پایان رسید، در نیمه دوم 
پس از چند ماه دوری از میادین به علت مصدومیت به میدان آمد. او از ناحیه زانو دچار مصدومیت شده 
و گفته می شد که شاید آمادگی لازم برای یورو را نداشته باشد. با این حال لوو به او اطمینان کرد و بار 
دیگر او را در لیست خود قرارداد ولی بکن بائر توصیه ای جدی برای شواینی دارد. او گفت:« باستین من را 
شگفت زده کرد. او در طول 24 دقیقه که بازی کرد از آنچه متصور می شد قوی تر بود. انگیزه بالا و روحیه 
فراوانی برای بازی کردن از خود نشان داد. همه ی ما می دانیم که توان او چقدر بالاست. همه ی ما صورت 
خونی او را در دقایق پایانی فینال جام جهانی به خاطر داریم. بار دیگر نیز شاهد آن خواهیم بود. چرا؟ چون 
از مشکلاتی که در یونایتد دارد دور شده است. فکر می کنم او در تیم ملی آلمان احساس راحتی می کند.«


